
Bilancia našich debatérov 

Posledný deň školského roku hneď po odovzdaní vysvedčení sa konalo vyhodnotenie činnosti 

Debatného klubu pri Gymnáziu Jozefa Lettricha a predstavenie ich ďalších plánov. P. prof. 

Kubizňová otvorila stretnutie a privítala účastníkov, potom nasledovala prezentácia výsledkov 

a aktivít debatérov v podaní Borisa Englera a Šimona Graňáka. V prezentácii spomenuli svoju 

účasť na trénerskom a rozhodcovskom seminári Slovenskej debatnej asociácie, dosiahnuté 

výsledky v národnom finále i umiestnenie mladších členov klubu v celoštátnom kole 

Debatiády. 

Trénerka Mgr. Judita Poliačiková vyzdvihla úspešné zvládnutie funkcie koordinátorky 

stredoslovenského regiónu Debatiády našou členkou Luciou Valachovou, ktorá vyhlásila, že 

sa v tejto pozícii našla a rada sa jej venovala. Trénerka zdôraznila, že sa treba zamerať na 

organizáciu reči a jej zlepšenie, lebo pri rovnakom počte bodov súťažiacich tímov rozhoduje 

o konečnom poradí počet rečníckych bodov. P.prof. Kubizňová poukázala na pomoc starších 

debatérov mladším pri ich príprave na celoštátnu súťaž, čím sa posilňuje tímová práca 

v debate. Tešilo nás, že naši bývalí úspešní debatéri, teraz vysokoškoláci, sa zúčastnili nášho 

stretnutia a obohatili ho o príspevky. Michal Sojka spomenul prínos debaty pre formovanie 

študenta, Dárius Čoreja sa podelil o vlastnú skúsenosť s prípravou argumentu, pre kvalitnú 

prípravu ktorého je potrebné si prečítať diela filozofov. Po diskusii p.prof. Kubizňová sa 

poďakovala prítomným za účasť na stretnutí, ale aj za reprezentáciu školy a zaželala všetkým 

príjemné prázdniny. 

 



 

 

 


